
Interpellatievragen van het lid Koffeman aan de minister voor Volkshuisvesting en 

Ruimtelijke Ordening 

22 februari 2022 

 

1. Waarom geeft de minister geen uitvoering aan de aangenomen motie (35.925 XIV, H) tot 

opschorting van de verkoop t.b.v. datacenter Zeewolde tot het moment dat een nieuwe 

kabinetsvisie voor ruimtelijke inrichting en datacenters gereed is? 

2. Welke minimale eisen stelt de minister aan grondverkoop t.b.v. van voornoemd 

datacenter, inclusief het gebruik van restwarmte en lozing van het restant? 

3. Welke reden zou er volgens het kabinet kunnen zijn om grondverkoop t.b.v. het 

datacenter bij Zeewolde anders te behandelen dan bij andere vestigingsplaatsen het 

geval is? 

4. Wat zijn de consequenties van ingebruikname van het Meta datacenter bij Zeewolde voor 

de groene energievoorziening en het stroomverbruik/netbeheer in Nederland? 

 


